

**ANALISIS UNSUR TEKSTUALITAS CERAMAH USTAD
HANAN ATTACKI SALAKU ALTERNATIP MEDIA
PEMBELAJARAN PIKEUN MURID KELAS XI SMA**

RINGKESAN

Ceramah nyaéta nyarita di tempat umum anu ngandung wawaran atanapi panganyaho anu dilakukeun ku para ahli dina bidangna kalayan tujuan pikeun nambahan élmu sareng ngalegaan pandangan. Ceramah kaasup kana jenis wacana lisan. Wacana tiasa disebatkeun janten wacana upami ngandung unsur tekstualitas. Masalah dina panilitian ieu nyaéta kumaha unsur tekstualitas anu aya dina ceramah Ustad Hanan Attaki sareng kumaha unsur tekstualitas dina ceramah Ustad Hanan Attaki dijantenkeun salaku alternatip média pembelajaran di kelas XI SMA. Dumasar kana hal ieu, panulis kataji pikeun ngayakeun panilitian dina judul "Analisis Unsur Tekstualitas Ceramah Ustad Hanan Attaki salaku Alternatip Media Pembelajaran pikeun Murid Kelas XI SMA". Panulis ngarumuskeun masalah dina panilitian, nyaéta: 1) Kumaha unsur koherensi anu aya dina ceramah Ustad Hanan Attaki?; 2) Kumaha unsur kohesi anu aya dina ceramah Ustad Hanan Attaki?; 3) Kumaha unsur maksud pangirim anu aya dina ceramah Ustad Hanan Attaki?; 4) Kumaha unsur panarimaan anu aya dina ceramah Ustad Hanan Attaki?; 5) Kumaha unsur nyayogikeun wawaran anu aya dina ceramah Ustad Hanan Attaki?; 6) Kumaha unsur situasi biantara anu aya dina ceramah Ustad Hanan Attaki?; 7) Kumaha unsur intertekstualitas anu aya dina ceramah Ustad Hanan Attaki? 8) Kumaha hasil panilitiannana diterapkeun dina prosés diajar basa Indonésia di kelas XI SMA? Dina panilitian ieu, metode anu digunakeun nyaéta metode panilitian kualitatif anu kalebet dokuméntasi sareng analisis data kualitatif nganggo pangurangan data, presentasi data, sareng kacindekan. Panulis ngagunakeun sumber data sekundér, nyaéta buku, jurnal, sareng pidéo ceramah Ustad Hanan Attaki anu judulna "Diam". Timuan nunjukkeun yén ceramah Ustad Hanan Attaki anu judulna "Diam" ngandung 9 unsur koherensi, 23 unsur kohesi, 2 unsur maksud pangirim, 2 unsur panarimaan, 11 unsur ngayogikeun wawaran, 1 unsur situasi ngucapkeun, sareng 4 unsur intertekstualitas. Ieu dumasarkeun kana pernyataan ti ahli anu nyatakeun yén hasil tina panilitian anu dilarapkeun dina bentuk média pembelajaran cocok pikeun digunakeun dina pembelajaran ceramah kelas XI SMA.

Kecap Konci: *ceramah Ustad Hanan Attaki, unsur tekstualitas, média pembelajaran*